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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Ka¿dy region stara siê o po³¹czenia drogowe z centrum kraju, bo maj¹ one wa¿ne znaczenie dla roz-

woju gospodarczego. Szczególne znaczenie maj¹ nowe po³¹czenia dla regionów o najwiêkszych zanie-
dbaniach w infrastrukturze drogowej, do których nale¿y Lubelszczyzna. Mieszkañcy tego województwa
du¿¹ nadziejê pok³adaj¹ w szybkiej budowie drogi ekspresowej S17 Kurów – Lublin (z obwodnic¹).

Pojawiaj¹cy siê niepokój o niew³¹czenie tej inwestycji do programu budowy dróg powoduje podejmo-
wanie przez ró¿ne grupy zawodowe i spo³eczne wielu akcji protestacyjnych, które zaczynaj¹ utrudniaæ
poruszanie siê po drogach Lubelszczyzny.

Ostatnio pojawiaj¹ siê w mediach informacje, ¿e droga ta bêdzie realizowana przed 2013 r. z wyko-
rzystaniem, miêdzy innymi, œrodków zaoszczêdzonych na przetargach.

Bior¹c pod uwagê fakt, ¿e decyzje rz¹dowe bêd¹ zapada³y w najbli¿szym czasie, uprzejmie proszê
o odpowiedŸ o ostatecznych decyzjach w sprawie budowy „siedemnastki”.

Z powa¿aniem
Józef Bergier




